
Závěry z jednání Školské komise RMČ Praha 9, které proběhlo dne 3.10.2017

v budově ÚMČ Praha 9.

Přítomni: viz prezenční /istina

Program:

1) Prohlídka budovy Bumba/ek.

2) Prohlídka zrekonstruované kuchyně a ško/nijide/ny v ZŠ Špitálská.

3) Aktuální informace o rozvojových kapacitách základních a mateřských škol zřizovaných MČ Praha

9.

4) Různé.

ad1a2)

e Členové komise si prohlédli novou přístavbu Základní školy Špitálská budovu Bumbálek

v Novoškolské ulici. Stavba by měla být do konce roku 2017 dokončena a zkolaudována a

postupné vybavována nábytkem. Ve druhém pololetí školního roku 2017/2018 již by měla

sloužit potřebám školy.

. Komise si dále prohlédla kuchyni a školníjídelnu v ZŠ Špitálská, jejichž rekonstrukce proběhla

v létě 2017.

ad 3)

Ing. Davídek podal aktuální informace o dalším plánovaném rozšiřování kapacit školství v MČ

Praha 9. V ZŠ a MŠ Na Balabenceje třeba rozšířitjídelnu a také se plánuje přístavba pavilonu.

Co se týče projektu nové školy U Elektry, očekává se vydání územního rozhodnutí v řádu

jednotek měsíců. Následně by měla být zahájena příprava prováděcí projektové dokumentace.

Nástavba stávajícího objektu Mateřské školy Litvínovská 490 je nyní před kolaudaci. Umožní

rozšířeníjejí kapacity o jednu třídu pro 25 žáků mladších tří let od 1.1.2018.

ad 4)

0 Komise byla seznámena s počty dětí vjednotlivých základních školách, které nastoupily do

prvních tříd ve školním roce 2017/2018.

. Byla diskutována otázka povinného předškolního vzdělávání.
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